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Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
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Kommunfullmäktiges sammanträdesprotokoll 
2023-09-25 

Plats och tid Kulturhuset, måndag 25 september 2023, klockan 18.00-19.17 
  
Beslutande Kjell Öjeryd (V) 

Pia Sjöberg (S) 
Magnus Norlund (M) 
Maria Broberg (V) 
Ulrik Thureson (S) 
Oscar Öjeryd (V) 
Katarina Lövgren (S) 
Inger Stenlund (V) 
Matz Jonsson (S) 
Lilian Holloway (M) 
Erika F Hedman (S) 
Marita Westlund (V) 
Bengt Abrahamsson (V) 
Robin Fransson (V) 
Bo Brydsten (S) 
 

Tjänstgörande ersättare Lennart Sjöberg (V) tjänstgör för Urban Isaksson (V) 
 Ann-Marie Fjällström (S) tjänstgör för Petra Holmlund (S) 
 Sandra Eriksson-Lind (S) tjänstgör för Jan Lövgren (S) 

Marcus Arvidsson (C) tjänstgör för Kristina Axelsson (C) 
Jan Axelsson (C) tjänstgör för Nina Häreskog-Linder (C) 

 
Övriga deltagare Marie Strinnholm, tillförordnad kommunchef 
 Sara Grundström, kommunsekreterare 
 
 
Utses att justera Matz Jonsson (S) och Magnus Norlund (M) 
 
 
Justeringens tid och plats Protokollet justeras digitalt torsdag den 28 september 2023 klockan 

10.00 
 
 
 
Sekreterare: Digital signatur §§ 98115 
 Sara Grundström 
 
Ordförande: Digital signatur 
 Maria Broberg  
  
Justerare: Digital signatur 
 Matz Jonsson (S) och Magnus Norlund (M) 

Ad
do

 S
ig

n 
ID

-n
um

m
er

 : 
e5

d9
72

46
-5

49
3-

4d
29

-a
f0

6-
70

28
dc

2a
04

80



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunfullmäktige 
 

 Datum Sida 
 2023-09-25 2 
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__________________________________________________________________________________ 
 
 
 BEVIS/ANSLAG 
 
 Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Organ Kommunfullmäktige 
 
Sammanträdesdatum 2023-09-25 Paragraf  98-115 
 
Datum för anslagets uppsättande 2023-09-28 Anslaget tas ner efter  2023-10-21 
 
Förvaringsplats för protokollet Kommunhuset, kanslienheten 
 
Underskrift Digital signatur 
 Sara Grundström 
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 Datum Sida 
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Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 98  
 
Godkännande av kallelse 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kallelseförfarandet godkänns. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning § 11, ska ordföranden tillkännage 
tid och plats för varje sammanträde med fullmäktige och uppgifter om de 
ärenden som ska behandlas. Fullmäktiges sammanträden ska tillkännages på 
kommunens digitala anslagstavla minst en vecka före sammanträdesdagen.  
 
Varje ledamot och ersättare ska kallas till sammanträde minst en vecka före 
sammanträdesdagen. Kallelsen ska innehålla uppgift om tid och plats för 
sammanträdet och om de ärenden som ska behandlas. Kallelsen skickas via e-
post, om inte skäl talar däremot. Tillkännagivande av sammanträdet ska även 
ske, där kommunfullmäktige inför varje mandatperiod har beslutat om. 
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 Datum Sida 
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juridiskt bindande 

Kf § 99  
 
Fastställelse av ärendelistan 

Kommunfullmäktiges beslut 
Ärendelistan fastställs enligt följande; 
 
1 Mötets öppnande  
2 Upprop  
3 Val av två justerare, tillika rösträknare  
4 Tid för justering  
5 Godkännande av kallelsen  
6 Fastställande av ärendelistan  
7 Allmänhetens frågestund  
8 Ordförandena informerar  
9 Meddelanden  
10 Inkomna medborgarförslag och motioner  
11 Svar på motion - Minska matsvinnet 2023/104 
12 Svar på medborgarförslag - Omprövning av priset för 

fiberanslutning. IT enheten 2022/561 
13 Investeringsprojekt - Kyl- och frysanläggning centralköket 2023/376 
14 Slutredovisning av investeringsprojekt - Inköp av GPS 2022/279 
15 Slutredovisning och ny handlingsplan för gatljus 2021/529 
16 Slutredovisning - Projekt Läkemedelsrening vid Sorsele 

avloppsreningsverk 2021/208 
17 Redovisning partistödets användning - 2022 2023/120 
18 Inköp av talarstol 2023/275 
19 Informationssäkerhetspolicy 2023/382 
20 Fyllnadsval mandatperioden 2022-2026 2022/491 
21 Val av nämndemän 2024-2027 2023/318 
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Kf § 100 
 
Allmänhetens frågestund 

Till dagens sammanträde har inga frågor inkommit till allmänhetens 
frågestund. 
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Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 101 
 
Ordförandena informerar 

Enligt 31 § kommunfullmäktiges arbetsordning ska respektive nämnds- och 
utskottsordförande, inom ramen för vad sekretesslagen medger, informera om 
pågående verksamhet. Frågor får inte ställas, med anledning av lämnad 
information, under pågående sammanträde. 
 
Kjell Öjeryd (v), kommunstyrelsen, informerar bland annat om; 
− Rekrytering av ny kommunchef pågår för fullt med. Har upphandlat en 

rekryteringskonsult, Jan Ask, som håller i rekryteringen. Har gått igenom 
en kravprofil över vilka typ av chef vi vill ha framöver. Annonsen bör 
komma ut senast i slutet av veckan. Annonsen ska ligga ute i ungefär två 
veckor. Tror att vi kommer att få sökande till tjänsten. Under tiden finns en 
tillförordnad kommunchef, Marie Strinnholm. Hon sköter denna uppgift 
mycket bra. 

− Det ska byggas 16 lättillgängliga insamlingsplatser (LIP) runt om i hela 
kommunen för att ta över insamlingen från Förpacknings- och 
tidningsindustrin (FTI). Ska börja gälla från och med 1 januari 2024. 6 
platser är redan helt klara och kommer att innebära att man kommer att få 
möjlighet att lämna även inom byarna. Vi kommer att ta del av intäkterna 
från materialet och det så vi ska finansiera systemet. Från 2027 ska 
insamlingen ske fastighetsnära och då får vi detta i våra soptunnor. 
Kommer att bli bra men känner mig lite orolig om finansieringen kommer 
att räcka till, så att det kommer att krävas kommunal finansiering. Känns 
bra att vi i Sorsele ligger lite i framkant jämfört med våra kommuner i 
Trepartens renhållningsnämnd. Man har gjort en enkätundersökning om 
utbyte av renhållningskärl och många är mycket nöjda. 

− Arenabygget, nu är spaden satt i jorden! Det är nu en byggarbetsplats och 
äntligen har det i gång. För den stora hallen ska platta gjutas under hösten. 
Helst ska bygget vara rest innan snön kommer. Ska vara klar till nästa 
sommar. Därefter påbörjas ombyggnation av gamla gymnastiksalen. 
Finansiering är nu beviljad med 28–29 miljoner kronor. Contractor fick 
anbudet för byggnationen och är delvis är ett lokalt företag. Det borgar för 
ett bra och säkert bygge. Flera underentreprenörer kommer att krävas och 
hoppas att det kommer att vara lokala. 
 

Inger Stenlund (V), social- och utbildningsutskottet, informerar bland annat 
om; 
− Har varit ordförande i ungefär 12 år och kommer vid årsskiftet att 

överlämna till Matz Jonsson (S). 
− Vi har fått en ny rektor på skolan för år 4–9, Ola Sonidsson. Vi har även 

anställt två socialpedagoger som kommer att hjälpa till med elever som har 
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Kf § 101, forts. 
 
problematisk skolfrånvaro. Vi har tyvärr ett antal ungdomar som efter 
pandemin blivit kvar hemma och kommer sig inte till skolan. Känns bra att 
ha fått in pedagoger som tar sig an denna målgrupp. 

− Budgetmässigt ligger skolan ungefär 2 miljoner kronor minus. Det finns 
dock statsbidrag som är svåra att beräkna, så förhoppningen är att det ska 
bli ett bättre resultat. 

− Sommaren har varit bra inom äldreomsorgen med bemanning. Det har 
varit bra precis som förra året. Det finns en stadig vikariepool som 
kommer in. Inom förskolan har det varit lugnt. Det har varit lite 
sjukfrånvaro nu, precis som det brukar vara då skolan drar i gång. 

− Ska se över förskolan och eventuellt ny lokal eller något, annat eftersom 
det kommer att blir trångt om utrymmet nästa år. Inom äldreomsorgen vill 
de ha ett möte för att se om det går att göra något, för det är trångt inom 
vissa boenden. 

− Inga rapporter från socialtjänsten eller IFO, verkar lugnt. Dock verkar 
missbruket ha ökat inom vår kommun och det är inte bland ungdomar utan 
äldre. 

 
Ulrik Thuresson (s), samhällsbyggnadsnämnden, informera bland annat om; 
− Har bland annat fått se vad bränderna i sommar kostat. Det var en tuff tid 

och kostnaden blev cirka 300 000 kronor extra i personalkostnader, haft ett 
fanatiskt bra samarbete inom regionen vilket gjorde att kostnaderna ändå 
inte blev högre än så här. Dessa pengar återsöks så det kommer att kosta 
kommunen cirka 90 000 kronor. 

− Har väntat i decennier men har nu äntligen fått bevilja bygglov för Arenan 
och det är riktigt roligt att få vara med om det. Lite historiskt. Är viktigt för 
Sorsele, får våra unga och för framtiden. 
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Kf § 102  
 
Meddelanden 

Kommunfullmäktiges beslut 
Meddelandet läggs till handlingarna. 
 
Ärendebeskrivning 
Förteckning över inkomna meddelanden; 
− Svea HR ÖP 5901–23 - Beslutar att avvisa Rans samebys yrkande om 

inhibition i ärendet att anta detaljplan för del av Ammarnäs 1:1 och 1:2, dnr 
2021/619–214. 
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Kf § 103  
 
Inkomna medborgarförslag och motioner 

Kommunfullmäktiges beslut 
Godkänner medborgarförslag 1 och 2 som överlämnas till kommunstyrelsen 
för beredning. Medborgarförslag 3 hanteras som felanmälan. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning § 32 får ledamöter i 
kommunfullmäktige väcka ärenden genom en motion. Den som är folkbokförd 
i kommunen får enligt § 33 i arbetsordningen väcka ärenden i fullmäktige 
genom ett medborgarförslag.  
 
Till dagens sammanträde har följande medborgarförslag inkommit; 
1. Åtgärda vägen till odlingslotter Nyängen, dnr 2023/418–310. 
2. Åtgärda väg till Överstjuktan, Skirknäs, dnr 2023/419–310. 
3. Gatubelysning i Gargnäs, dnr 2023/429-317.   

 
Inga motioner har inkommit. 
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslagen 
 
Förslag till beslut 
Inger Stenlund (V) – Anser att medborgarförslaget om gatubelysningen i 
Gargnäs inte överlämnas till kommunstyrelsen för beredningen, utan den 
hanteras som felanmälan.  
 
Beslutsgång 
Ordförande ställer varje medborgarförslag under omröstning var för sig och 
finner att kommunfullmäktige godkänner medborgarförslag 1 och 2 som 
överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. Medborgarförslag 3 hanteras 
som felanmälan enligt Stenlunds förslag. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunstyrelsen 
GVA/kundtjänst 
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Kf § 104 Dnr 2023/104–456 
 
Svar på motion – Minska matsvinnet 
Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen besvaras enligt följande: 
− Att ta tillvara det serveringssvinn som uppstår genom att sälja tillfälligt 

överskott av mat som finns kvar i kantinerna efter avslutat lunchtillfälle till 
kommunens medarbetare enligt följande rutiner: 
− Försäljningen sker i direkt anslutning till avslutad servering och pågår i 

15 minuter (klockan 13.00-13.15). 
− Den som köper mat plockar själv från buffén och lägger upp maten i 

medhavd matlåda. 
− Verksamheten föreslår ett fast pris/matlåda och att betalning sker via 

swish. 
− Det ska kommuniceras tydligt att kommunen inte garanterar någon 

komplett måltid. (Mat säljs till rabatterat pris då det inte finns garanti 
om fullgod måltid eller att mat finns att köpa). 

− Inledningsvis kommer detta att ske i centralköket under en provperiod på 
sex (6) månader. 

 
Ärendebeskrivning 
Urban Isaksson (v) lyfter i sin motion frågan om det är möjligt att ta tillvara 
mat från kantinerna i matserveringen och sälja till de som är intresserade, i 
stället för att kasta i komposten. 
 
Matsvinn delas in och mäts i tre olika former: kökssvinn, serveringssvinn och 
tallrikssvinn. Med kökssvinn avses det matsvinn som uppstår i köket. Med 
serveringssvinn avses den mat som ställs fram men som inte nått matgästens 
tallrik och slängs för att den inte kan tas tillvara. Tallrikssvinn avser den mat 
som skrapas av från tallriken, det vill säga som matgästen tagit eller fått 
upplagt men valt att inte äta upp. 
 
Att gå vidare med förslaget kan ses som ett gränsområde juridiskt. Samtidigt 
har kommuner infört denna lösning att utifrån ett klimat- och 
hållbarhetsperspektiv sälja ett tillfälligt överskott av skolmat (till exempel 
Mora, Falun, Vallentuna, Ekerö och Vilhelmina). 
 
I vissa kommuner (exempelvis Vallentuna och Eskilstuna) som genomfört 
detta har det riktats mot pedagogisk personal – medan erbjudandet i 
exempelvis Ekerö vänder sig till kommunanställda. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-09-12 § 154 
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Kf § 104, forts. 
 
Allmänna utskottet 2023-08-29 § 102 
Tekniska chefens och kostchefens tjänsteutlåtande 2023-08-21 
Kommunfullmäktige 2023-03-06 § 6 
Motion – Minska matsvinnet 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen lämnar 2023-09-12 § 154 förslag till svar på motionen. 
Marcus Arvidsson (C) – Vill lägga till att detta ska gälla alla kök som har egen 
tillverkning och servering av mat. 
Kjell Öjeryd (V) – Yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Beslutsgång 
Ordförande ställer förslagen under omröstning och finner att 
kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Motionären 
Teknisk chef 
Kostchef 
Ekonomi 
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Kf § 105 Dnr 2022/561–534 
 
Svar på medborgarförslag – Omprövning av priset för 
fiberanslutning 
Kommunfullmäktiges beslut 
Medborgarförslaget besvaras enligt följande; 
Sorsele kommun tackar för inlämnat förslag, men beslutar att inte ompröva 
taxan för anslutningsavgift bredband med hänvisning till IT-chefens 
tjänsteutlåtande. 
 
Ärendebeskrivning 
I december 2022 inkom medborgarförslag om att ompröva priset för 
inkoppling av optisk fiber i stadsnätet. Önskan om omprövning föranleddes av 
en otydlig kommunikation mellan beställaren och IT-enheten där priset inte 
tydligt nog kommunicerats eller motiverats och förslagsställaren ifrågasätter 
anslutningsavgiften kopplat mot stadsnätets kostnader. Vidare motiveras 
omprövningen genom debatter på bland annat sociala medier, att priset 
utesluter bredband via optisk fiber och ger fördel till andra tekniska lösningar 
för internetaccess. Beställaren önskar återbetalning på prisskillnaden om 
anslutningspriset i och med detta medborgarförslag skulle sänkas. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-06-12 § 155 
Allmänna utskottet 2023-09-28 § 93 
IT-chefens tjänsteutlåtande 2023-08-17 
Kommunfullmäktige 2023-03-06 § 6 
Sorsele kommuns bredbandsstrategi 2021–2025 
Kommunfullmäktige 2020-04-27 § 40, anslutningsavgifter bredband 
Medborgarförslaget 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Föreslå kommunfullmäktige att besvara 
medborgarförslaget enligt följande; Sorsele kommun tackar för inlämnat 
förslag, men beslutar att inte ompröva taxan för anslutningsavgift bredband 
med hänvisning till IT-chefens tjänsteutlåtande. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Förslagsställaren 

  

Ad
do

 S
ig

n 
ID

-n
um

m
er

 : 
e5

d9
72

46
-5

49
3-

4d
29

-a
f0

6-
70

28
dc

2a
04

80



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2023-09-25 13 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 106 Dnr 2023/376–293 
 
Investeringsprojekt upprustning kyl- och frysanläggning 
centralköket 
Kommunfullmäktiges beslut 
− Avslå önskad investering. 
− Teknisk chef och kostchef får i uppdrag att i samråd med ekonomienheten 

se över om man i 2024 års investeringsbudget kan ansöka om tilläggsanslag 
eller omfördelning av medel. 

 
Ärendebeskrivning 
Nuvarande centralkök har moderniserat en hel del av sin utrustning under 2023 
men kommer att behöva göra ytterligare åtgärder. Vid årsskiftet 2019/2020 
förbjöds service av köldmediet R404A i butiker, storkök och mindre 
livsmedelsindustrier (F-gasförordningen EU/517/2014). År 2021 gavs Ögrens 
kyl och energi AB ett uppdrag av fastighetschef att utreda befintlig kyl- och 
frysanläggning i köket på Solhem. Solhems kök har två system samt 
soprummet med köldmedium R404A. 
 
För att säkerställa drift av verksamheten och möta myndighetskraven måste 
kyl- och frysanläggning förnyas samt att ett egenkontrollsystem (är ett 
myndighetskrav) måste byggas in. Kylanläggningen har passerad livslängd. 
Det är vattenläckage i ett av kylrummen vilket innebär en brist gällande 
arbetsmiljö och hygien. Köldmediet möter inte krav enligt F-gasförordningen. 
Ifall det blir ett haveri av en kylanläggning finns det risk för stora störningar i 
verksamheten. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-09-12 § 164 
Allmänna utskottet 2023-08-29 § 100 
Tekniska chefens och kostchefens tjänsteutlåtande 2023-08-18 
Utredning kyl-frysanläggning centralköket 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen – Föreslår kommunfullmäktige att avslå önskad investering. 
Teknisk chef och kostchef får i uppdrag att i samråd med ekonomienheten se 
över om man i 2024 års investeringsbudget kan ansöka om tilläggsanslag eller 
omfördelning av medel. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2023-09-25 14 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 106, forts. 
 
Beslutet skickas till: 
Teknisk chef 
Kostchef 
Ekonomi 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2023-09-25 15 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 107 Dnr 2022/279–240 
 
Redovisning investering – inköp av GPS 
Kommunfullmäktiges beslut 
Att godkänna redovisningen. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-06-20 § 54 att bevilja 300 000 kronor till 
inköp av ny GPS-utrustning. Förfrågan om offert gick ut till tre företag. Den 
offert som antogs innebar en kostnad på 79 000 kronor, vilket innebar att det 
blev 221 000 kronor i överskott. Överskottet har återlämnats och omfördelats 
till inköp av digitala skyltar enligt i beslut i kommunfullmäktige 2023-06-26 § 
80. 
 
Den GPS-utrustning som kommunen tittat på kunde kopplas samman till en 
totalstation, och det behovet hade inte kommunen. Därför blev det mycket 
pengar över. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-09-12 § 170 
Allmänna utskottet 2023-08-29 § 108 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 2023-06-30 
Dokumentation av direktupphandling GPS-upphandling 
Kommunfullmäktige 2023-06-26 § 80. 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 54 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen – Föreslår kommunfullmäktige att godkänna redovisningen. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Samhällsbyggnadschef 
Ekonomi 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2023-09-25 16 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 108 Dnr 2021/529–317 
 
Slutredovisning och ny handlingsplan gatljus 
Kommunfullmäktiges beslut 
− Godkänna slutredovisningen inklusive ekonomisk redovisning. 
− Uppdra till tekniska verksamheten att slutföra arbetet med reklamationerna. 
− Ge i uppdrag till tekniska verksamheten att lämna förslag på ny 

handlingsplan och regler som har i syfte att komplettera vägbelysning på de 
bebyggelseområden som i dag saknar vägbelysning. 

− Ta fram förslag på handlingsplan och regler för nuvarande anläggningar 
och hålla anläggningarna à jour beroende på in- och utflyttning av 
permanentboende och när vägbelysning ska anses behöva anläggas. 

 
Ärendebeskrivning 
Första handlingsplanen antogs 2013 av kommunfullmäktige men blev 2017 
reviderad då handlingsplanen från 2013 inte blev tillfredställande. 
 
Projektet har genomförts under åren 2012 till och med 2022. I projektet har ett 
flertal entreprenörer, konsulter, försäljningsingenjörer, leverantörer, tekniker, 
Vattenfall, Trafikverket med flera deltagare varit engagerade och projektet har 
letts av tekniska verksamheten. Själva verksamheten ”Gatubelysning” är ett 
verksamhetsområde som ligger inom gatukontorets ansvarsområden. Dock har, 
förutom gatuingenjören, både fastighetsingenjör och teknisk chef varit 
drivande i projektet då projektet har bedrivits under lång tid, varit kantade med 
både tekniska utmaningar och leveransproblem med stor påverkan för 
medborgare. 
 
Projektet har också störts av att hela leveransen av armaturerna, kallade 
Generation 1 (G1), har reklamerats på grund av undermålig teknisk funktion 
trots mycket långa garantitider. Alla armaturer byts ut i etapper och kallas 
numer för Generation 2 (G). Detta arbete har tagit mycket lång tid och pågår 
fortfarande. Reklamationerna kostar inte kommunen någonting annat än tid i 
möten, uppföljningar och tekniska samråd. Dock har projektet ytterligare 
försenats då tidigare el-entreprenör har upphört med sin verksamhet och ny 
entreprenör ska arbetas in. Under de två åren med covid-19 försenades 
projektet ytterligare med efterföljande leveransproblem av armaturer från 
fabriker utomlands. 
 
Själva projektet har utgått från den av kommunfullmäktige beslutade 
handlingsplanen, ”Handlingsplan för gatljus alternativ 2” och antogs 2017. Den 
ersatte en tidigare version av beslutad handlingsplan från 2013. Tidigt då själva 
projektet skulle i gång upptäcktes problem med den tidigare handlingsplanen  
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2023-09-25 17 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 108, forts. 
 
som tvingade fram ett ny plan som mer överensstämde med verkligheten och 
det faktiska läge som befintligt gatljusanläggningar befann sig i. 
 
De befintliga gatljusanläggningarna var mycket gamla och i varierande skick, 
anläggningarna var i huvudsak sambyggda med Vattenfalls distributionsnät, 
omoderna med i huvudsak kvicksilver och natriumbelysning och traditionella 
ljusögon för påslag och frånkoppling. 
 
Av handlingsplanens 10 punkter har i huvudsak samtliga punkter klarats av. I 
bilaga ”Rev handlingsplan alt 2” så återfinns hela handlingsplanen med 
kommentarer om hur väl uppdraget har klarats av och vad som återstår i 
projektet. 
 
Under projekttiden har 12 protokollförda utredningsmöten (UM) hållits med 
första mötet 2014-10-30 och sista mötet 2017-12-06. I denna slutrapport 
redovisas endast sista mötet, UM 12. 
− Projektets totala investeringsbudget: 4 636 000 kronor 
− Projektets slutkostnad: 4 566 455 kronor 
− Överskott mot budget: 69 545 kronor 
− Avskrivning per år: 182 242 kronor 
− Internränta 1,25 % per år: 45 571 kronor 
− Total kapitaltjänstkostnad per år: 227 813 kronor 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-09-12 § 165 
Allmänna utskottet 2023-08-29 § 103 
Tjänsteutlåtande 2023-06-28 
Anläggningsunderlag Vattenfall 2012 
Belysningsinventering och statusbedömning Vattenfall 2012 
Ekonomisk slutredovisning investeringsprojekt 
Kommunfullmäktige 2017-02-27 § 16, handlingsplan för gatljus, alternativ 2 
Handlingsplan vägbelysning Blattnicksele 
Handlingsplan vägbelysning Backenområdet Sorsele 
Handlingsplan vägbelysning Sorseleholmen 
Revidering av handlingsplan; alternativ 2 
Underlag slutredovisning 2023, gällande 
Underlag slutredovisning 2023 
Utredningsmöte UM 12, 2017-12-06 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen – Lämnar 2023-09-12 § 165 förslag till beslut. 
 

Ad
do

 S
ig

n 
ID

-n
um

m
er

 : 
e5

d9
72

46
-5

49
3-

4d
29

-a
f0

6-
70

28
dc

2a
04

80



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2023-09-25 18 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 108, forts. 
 
Beslutsgång 
 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi 
Teknisk chef 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2023-09-25 19 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 109 Dnr 2021/208–351 
 
Slutredovisning läkemedelsrening, reningsverket Sorsele 
Kommunfullmäktiges beslut 
− Godkänner projektets slutredovisning. 
− Godkänner den ekonomiska slutredovisningen. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har sökt och beviljats medel från Naturvårdsverket för 
att medverka i ett storskaligt projekt med syfte att rena avloppsvatten från 
läkemedelsrester. Projektet har genomförts i samverkan med företaget Mellifiq 
vilka också har arbetet fram slutrapporten. Slutrapporten presenterades i 
samband med en större workshop där kommuner, myndigheter och företag var 
inbjudna. 
 
Projektet har genomförts i sin helhet med mycket goda resultat vad gäller 
rening av läkemedelsrester vilket framgår i rapporten. Tekniska verksamheten 
har beslutat att läkemedelsreningen, med hänvisning till de goda 
reningsresultaten, ska permanentas och fortsättningsvis ingå i den ordinarie 
reningsprocessen av avloppsvatten och att anläggningen för rening av specifikt 
läkemedelsrester ska på sikt fullt ut integreras i reningsverket. Under projektet 
har själva reningsanläggningen provisoriskt varit inrymd i en container 
uppställd invid reningsverket och denna bör på sikt byggas in i själva 
byggnaden på sikt. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-09-12 § 166 
Tjänsteutlåtande 2023-06-04 
Slutrapport 
Beräkning timkostnad egeninsats, bilaga 3 
Slutredovisning 
Transaktionsöversikt 
Projektbeskrivning 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Föreslå kommunfullmäktige att besluta; Godkänna 
projektets slutredovisning. Godkänna den ekonomiska redovisningen. 
Pia Sjöberg (S) – Yrkar på att den ekonomiska redovisningen är en 
slutredovisning. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2023-09-25 20 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 109, forts. 
 
Beslutsgång 
Ordförande ställer förslagen under omröstning var för sig och finner att 
kommunfullmäktige godkänner projektets slutredovisning samt godkänner den 
ekonomiska slutredovisningen. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi 
Teknisk chef 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2023-09-25 21 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 110 Dnr 2023/120–104 
 
Redovisning av partistödets användning 2022 och utbetalning 
av partistöd för år 2024 
Kommunfullmäktiges beslut 
− Redovisning av partistödets användning från Vänsterpartiet, Sorsele 

Socialdemokratiska Arbetarparti och Centerpartiet för år 2022 godkänns. 
− Partistöd för år 2024 godkänns för utbetalning till dessa partier. 
− Redovisning har inte inlämnats från Moderaterna. Partistöd för år 2024 

godkänns därför inte för utbetalning. 
 
Ärendebeskrivning 
En mottagare av partistöd ska årligen lämna en skriftlig redovisning som visar 
att partistödet har använts för det ändamål som anges i 4 kap. 29 § första 
stycket kommunallagen, alltså till att stärka det politiska partiets ställning i den 
kommunala demokratin. Redovisningen ska inkludera ekonomisk redovisning 
och verksamhetsberättelse. Till redovisningen ska fogas ett granskningsintyg. 
Redovisning ska ske per kalenderår och vara inlämnad till kommunen senast 
per den 30 juni året efter det att stödet har lämnats. 
 
Partistöd betalas ur årligen i förskott under januari månad efter beslut av 
fullmäktige. Har redovisning och granskningsrapport enligt 4 kap. 31 § andra 
stycket kommunallagen inte lämnats in till fullmäktige senast den 30 juni året 
efter redovisningsperiodens utgång, utbetalas inget stöd för nästkommande år.  
 
Det lokala partistödet i Sorsele kommun utgår till partier som är 
prepresenterade i fullmäktige i enlighet med vad som föreskrivs i 4 kap. 29 § 
andra stycket kommunallagen. Partistöd får ges till de politiska partier som är 
representerade i fullmäktige och som är juridiska personer. Ett parti är 
representerat om det har fått mandat i fullmäktige för vilket en vald ledamot är 
fastställd enligt 14 kap. vallagen (2005:837). 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-09-26 § 98 om utbetalning av partistöd 
för 2023 till Vänsterpartiet, Sorsele Socialdemokratiska Arbetarpartiet och 
Centerpartiet. Moderaterna hade inte lämnat in någon redovisning och 
beviljades därför inte någon utbetalning av partistöd för 2023. (se au § 79 
2022.) 
 
Vänsterpartiet, Sorsele Socialdemokratiska Arbetareparti och Centerpartiet har 
lämnat in redovisning senast 30 juni. Samtliga partier är representerade i 
kommunfullmäktige och uppfyller därmed villkoren för utbetalning av 
partistöd för år 2024. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2023-09-25 22 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 110, forts. 
 
Moderaterna har inte heller i år lämnat in någon redovisning och uppfyller 
därmed inte villkoren för utbetalning av partistöd för år 2024. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-09-12 § 162 
Allmänna utskottet 2023-08-29 § 99 
Kanslichefens tjänsteutlåtande 2023-08-08 
Redovisningar från respektive parti 
Transaktionsöversikt utbetalt partistöd 2023 
Budget partistöd 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen – Lämnar 2023-09-12 § 162 förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi 
Samtliga partier 

  

Ad
do

 S
ig

n 
ID

-n
um

m
er

 : 
e5

d9
72

46
-5

49
3-

4d
29

-a
f0

6-
70

28
dc

2a
04

80



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2023-09-25 23 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 111 Dnr 2023/275–054 
 
Inköp av talarstol till Kulturhuset 
Kommunfullmäktiges beslut 
Godkänner inköp av ny talarstol till Kulturhuset. Kostnaden belastar 
verksamhet 10000, kommunfullmäktige. 
 
Ärendebeskrivning 
Talarstolen i Kulturhuset är mycket gammal, gissningsvis inköpt då huset 
byggdes på 60-talet. Den är av trä och har inga möjligheter till reglering på 
något sätt. Möjlighet att lägga ifrån sig dokument och dator finns på en fast 
hylla. Det finns ett övre hyllplan, där en bordsmikrofon placeras under 
kommunfullmäktiges sammanträden. 
 
En talarstol bör vara tillgänglighetsanpassad för att tillgodose behov för 
funktionsbegränsade samt för kort- eller långväxta personer. Den bör även vara 
försedd med hjul för att enkelt kunna flyttas och för att underlätta vid städning. 
Den bör vara försedd med svanhalsmikrofon för att förbättra ljudkvaliteten. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-09-12 § 163 
Allmänna utskottet 2023-08-29 § 97 
Kanslichefens tjänsteutlåtande 2023-06-27 
Exempel på talarstol 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Föreslår kommunfullmäktige att godkänna inköp av ny 
talarstol till Kulturhuset. Kostnaden belastar verksamhet 10000, 
kommunfullmäktige. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi 
Kansliet 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2023-09-25 24 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 112 Dnr 2023/382–167 
 
Informationssäkerhetspolicy 
Kommunfullmäktiges beslut 
Antar Informationssäkerhetspolicy för Sorsele kommun. 
 
Ärendebeskrivning 
År 2010 antogs Sorsele kommuns IT-säkerhetspolicy samt tillhörande 
riktlinjer. Under 2021 genomfördes en revisionsgranskning av IT-
verksamheten. Syftet med granskning var att besvara frågorna: 
1. Bedrivs ett systematiskt arbete med analys och bedömning av risker inom 

IT-området? 
2. Har kommunstyrelsen i rimlig grad beslutat om styrande dokument för 

området IT? Är dokumenten aktuella? Fokus på IT-säkerhet. 
3. Är process för framtagande av IT-budget ändamålsenlig? 
4. Når verksamheten måluppfyllelse för verksamhet och ekonomi? 
 
Svaret blev att det fanns brister på samtliga punkter. 
Följande beslutades av kommunstyrelsen 2022-11-29, §199: 
− Upphäva godkännandet av åtgärderna i tidigare tjänsteutlåtandet ”Svar på 

skrivelse, granskning av IT-verksamhet”, 
− Tilldela kommunledningsgruppen ansvar att ta fram en plan för hur 

informationssäkerhetsarbetet ska uppnå ett tillfredsställande resultat. 
− Ny informationssäkerhetspolicy ska tas fram. 
− Uppföljning av arbetet ska ske på kommunstyrelsens sammanträde i januari 

2023. Då ska en tidsplan för det fortsatta arbetet presenteras. 
− Kommunstyrelsen kallas till utbildning av beredskapsordnaren och IT-chef 

till sammanträdet den 11 januari. 
 
Sedan kommunstyrelsens senaste beslut har det inte funnits möjlighet att 
tillsammans med kommunledningsgruppen gemensamt ta fram en plan för 
arbetet med informationssäkerhet. 
 
Det första steget är att lämna förslag till ny informationssäkerhetspolicy. 
Policyn innehåller de delar som ligger till grund för ledningssystem och det 
fortsatta arbetet. Policyn definierar vad informationssäkerhet är, syfte, mål, 
roller och ansvar samt incidenthantering och uppföljning. Vidare fortlöper 
arbetet att förankra arbetet i kommunledningsgruppen för att sedan genom 
framtagande av riktlinjer och rutiner ta arbetet vidare. 
 
Gällande revisionens frågeställningar och dess resultat saknas ett svar gällande 
kommunstyrelsens översyn över informationssäkerhet samt resurstilldelning. 
Detta för att frågan måste besvaras av kommunledningsgruppen som kan anses 
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 2023-09-25 25 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 112, forts. 
 
som operativt ansvarig för informationssäkerhetsarbetet. Vidare bör 
kommunstyrelsen ta ställnings till revisionens frågeställning om 
resurstilldelning. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-09-12 § 156 
Allmänna utskottet 2023-08-29 § 94 
Bildspel – Informationssäkerhet nuläge 
IT-chefens och beredskapssamordnarens tjänsteutlåtande 2023-08-17 
Förslag till informationssäkerhetspolicy Sorsele kommun 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Föreslår kommunfullmäktige att anta 
Informationssäkerhetspolicy för Sorsele kommun. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunledningsgruppen 
Beredskapssamordnare 
IT-enheten 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2023-09-25 26 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 113  
 
Ajournering 
Kommunfullmäktiges beslut 
Sammanträdet ajourneras klockan 18.43-18.53 för valberedningens 
överläggningar. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2023-09-25 27 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Kf § 114 Dnr 2022/491–102 
 
Fyllnadsval mandatperioden 2022–2026 
Kommunfullmäktiges beslut 
− Godkänner uppsägning från Urban Isaksson (V) och entledigar honom från 

sin plats som ledamot i kommunfullmäktige, ersättare i kommunstyrelsen 
samt ledamot i valnämnden. 

− Hos Länsstyrelsen Västerbotten begära ny sammanräkning efter Urban 
Isaksson (V). 

− Utser Alma Johansson (V) till ny ersättare i kommunstyrelsen. 
− Ingen utses som ledamot till valnämnden. Platsen lämnas vakant. 
 
Ärendebeskrivning 
Urban Isaksson (V) har sagt upp alla sina politiska uppdrag som är; 
− Ledamot i kommunfullmäktige 
− Ersättare i kommunstyrelsen 
− Ersättare i social- och utbildningsutskottet 
− Ledamot i valnämnden. 
 
Beslutsunderlag 
Uppsägning från Urban Isaksson (V) 
Sammanställning över politiska uppdrag. 
 
Förslag till beslut 
Valberedningen - Godkänner uppsägning från Urban Isaksson (V) och 
entledigar honom från sin plats som ledamot i kommunfullmäktige, ersättare i 
kommunstyrelsen samt ledamot i valnämnden. Hos Länsstyrelsen Västerbotten 
begära ny sammanräkning efter Urban Isaksson (V).  
Inger Stenlund (V) – Valberedningen föreslår att Alma Johansson utses till 
ersättare i kommunstyrelsen. Inget förslag finns till ledamot i valnämnden. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Urban Isaksson 
Alma Johanson 
Länsstyrelsen Västerbotten 
FMS 
Pärm 
Löner 
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Kf § 115 Dnr 2023/318–102 
 
Val av nämndemän 2024–2027 
Kommunfullmäktiges beslut 
Utser Jan Lövgren, Marita Westlund och Magnus Eriksson till nämndemän vid 
Lycksele tingsrätt. 
 
Ärendebeskrivning 
Mandattiden för samtliga nämndemän vid Lycksele tingsrätt upphör vid 
utgången av 2023 och nyval för en gemensam fyraårig mandatperiod, 
2024-01-01—2027-12-31 ska äga rum i valförsamlingarna. 
 
Antalet nämndemän i Lycksele tingsrätt är 34 med följande antalsfördelning: 
Lycksele kommun  12 
Storumans kommun  6 
Vilhelmina kommun  7 
Dorotea kommun  3 
Sorsele kommun  3 
Åsele kommun  3 
Totalt  34 
 
Enligt 4 kap 7 § rättegångsbalken ska en allsidig sammansättning av 
nämndemannakåren eftersträvas med hänsyn till ålder, kön, etnisk bakgrund 
och yrke. Om det finns flera alternativa sätt att uppnå en allsidig 
sammansättning bör de personer väljas som inte tidigare tjänstgjort som 
nämndemän eller de som tjänstgjort kortast tid. Det behövs lämpliga 
nämndemän i alla åldrar, men generellt sett behövs fler som är yngre än 45 år. 
 
Uppdraget är helt opolitiskt. Som nämndeman är man lekmannadomare och 
representerar inte något parti. Val av nämndemän ska enligt riksdagsbeslut ske 
året efter de allmänna valen just för att markera att uppdraget inte är politiskt. 
 
Beslutsunderlag 
Meddelande från Lycksele tingsrätt 2023-03-03 
 
Förslag till beslut 
Valberedningen har fyra förslag till nämndemän; Jan Axelsson, Marita 
Westlund, Jan Lövgren och Magnus Eriksson. 
 
Beslutsgång 
Eftersom tre kandidater ska utses och det finns fyra förslag så genomförs sluten 
omröstning, där varje ledamot får välja tre kandidater. 
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Omröstningsresultat 
Antalet avgivna röster är 60, tre per ledamot. Samtliga valsedlar är giltiga. 
Valsedlarna delas upp per person och räknas. 
 
Med 17 röster för Jan Lövgren, 17 röster för Marita Westlund, 15 röster för 
Magnus Eriksson och 11 röster för Jan Axelsson, beslutar kommunfullmäktige 
föreslå Lövgren, Westlund och Eriksson som nämndemän.  
 
 
Beslutet skickas till: 
Lycksele tingsrätt 
Samtliga valda 
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Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Kommunfullmäktiges sammanträdesprotokoll 
2023-09-25 


Plats och tid Kulturhuset, måndag 25 september 2023, klockan 18.00-19.17 
  
Beslutande Kjell Öjeryd (V) 


Pia Sjöberg (S) 
Magnus Norlund (M) 
Maria Broberg (V) 
Ulrik Thureson (S) 
Oscar Öjeryd (V) 
Katarina Lövgren (S) 
Inger Stenlund (V) 
Matz Jonsson (S) 
Lilian Holloway (M) 
Erika F Hedman (S) 
Marita Westlund (V) 
Bengt Abrahamsson (V) 
Robin Fransson (V) 
Bo Brydsten (S) 
 


Tjänstgörande ersättare Lennart Sjöberg (V) tjänstgör för Urban Isaksson (V) 
 Ann-Marie Fjällström (S) tjänstgör för Petra Holmlund (S) 
 Sandra Eriksson-Lind (S) tjänstgör för Jan Lövgren (S) 


Marcus Arvidsson (C) tjänstgör för Kristina Axelsson (C) 
Jan Axelsson (C) tjänstgör för Nina Häreskog-Linder (C) 


 
Övriga deltagare Marie Strinnholm, tillförordnad kommunchef 
 Sara Grundström, kommunsekreterare 
 
 
Utses att justera Matz Jonsson (S) och Magnus Norlund (M) 
 
 
Justeringens tid och plats Protokollet justeras digitalt torsdag den 28 september 2023 klockan 


10.00 
 
 
 
Sekreterare: Digital signatur §§ 98115 
 Sara Grundström 
 
Ordförande: Digital signatur 
 Maria Broberg  
  
Justerare: Digital signatur 
 Matz Jonsson (S) och Magnus Norlund (M) 
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__________________________________________________________________________________ 
 
 
 BEVIS/ANSLAG 
 
 Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Organ Kommunfullmäktige 
 
Sammanträdesdatum 2023-09-25 Paragraf  98-115 
 
Datum för anslagets uppsättande 2023-09-28 Anslaget tas ner efter  2023-10-21 
 
Förvaringsplats för protokollet Kommunhuset, kanslienheten 
 
Underskrift Digital signatur 
 Sara Grundström 







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 


  
 Datum Sida 
 2023-09-25 3 
 


 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Kf § 98  
 
Godkännande av kallelse 


Kommunfullmäktiges beslut 
Kallelseförfarandet godkänns. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning § 11, ska ordföranden tillkännage 
tid och plats för varje sammanträde med fullmäktige och uppgifter om de 
ärenden som ska behandlas. Fullmäktiges sammanträden ska tillkännages på 
kommunens digitala anslagstavla minst en vecka före sammanträdesdagen.  
 
Varje ledamot och ersättare ska kallas till sammanträde minst en vecka före 
sammanträdesdagen. Kallelsen ska innehålla uppgift om tid och plats för 
sammanträdet och om de ärenden som ska behandlas. Kallelsen skickas via e-
post, om inte skäl talar däremot. Tillkännagivande av sammanträdet ska även 
ske, där kommunfullmäktige inför varje mandatperiod har beslutat om. 
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Kf § 99  
 
Fastställelse av ärendelistan 


Kommunfullmäktiges beslut 
Ärendelistan fastställs enligt följande; 
 
1 Mötets öppnande  
2 Upprop  
3 Val av två justerare, tillika rösträknare  
4 Tid för justering  
5 Godkännande av kallelsen  
6 Fastställande av ärendelistan  
7 Allmänhetens frågestund  
8 Ordförandena informerar  
9 Meddelanden  
10 Inkomna medborgarförslag och motioner  
11 Svar på motion - Minska matsvinnet 2023/104 
12 Svar på medborgarförslag - Omprövning av priset för 


fiberanslutning. IT enheten 2022/561 
13 Investeringsprojekt - Kyl- och frysanläggning centralköket 2023/376 
14 Slutredovisning av investeringsprojekt - Inköp av GPS 2022/279 
15 Slutredovisning och ny handlingsplan för gatljus 2021/529 
16 Slutredovisning - Projekt Läkemedelsrening vid Sorsele 


avloppsreningsverk 2021/208 
17 Redovisning partistödets användning - 2022 2023/120 
18 Inköp av talarstol 2023/275 
19 Informationssäkerhetspolicy 2023/382 
20 Fyllnadsval mandatperioden 2022-2026 2022/491 
21 Val av nämndemän 2024-2027 2023/318 
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Allmänhetens frågestund 


Till dagens sammanträde har inga frågor inkommit till allmänhetens 
frågestund. 
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Kf § 101 
 
Ordförandena informerar 


Enligt 31 § kommunfullmäktiges arbetsordning ska respektive nämnds- och 
utskottsordförande, inom ramen för vad sekretesslagen medger, informera om 
pågående verksamhet. Frågor får inte ställas, med anledning av lämnad 
information, under pågående sammanträde. 
 
Kjell Öjeryd (v), kommunstyrelsen, informerar bland annat om; 
− Rekrytering av ny kommunchef pågår för fullt med. Har upphandlat en 


rekryteringskonsult, Jan Ask, som håller i rekryteringen. Har gått igenom 
en kravprofil över vilka typ av chef vi vill ha framöver. Annonsen bör 
komma ut senast i slutet av veckan. Annonsen ska ligga ute i ungefär två 
veckor. Tror att vi kommer att få sökande till tjänsten. Under tiden finns en 
tillförordnad kommunchef, Marie Strinnholm. Hon sköter denna uppgift 
mycket bra. 


− Det ska byggas 16 lättillgängliga insamlingsplatser (LIP) runt om i hela 
kommunen för att ta över insamlingen från Förpacknings- och 
tidningsindustrin (FTI). Ska börja gälla från och med 1 januari 2024. 6 
platser är redan helt klara och kommer att innebära att man kommer att få 
möjlighet att lämna även inom byarna. Vi kommer att ta del av intäkterna 
från materialet och det så vi ska finansiera systemet. Från 2027 ska 
insamlingen ske fastighetsnära och då får vi detta i våra soptunnor. 
Kommer att bli bra men känner mig lite orolig om finansieringen kommer 
att räcka till, så att det kommer att krävas kommunal finansiering. Känns 
bra att vi i Sorsele ligger lite i framkant jämfört med våra kommuner i 
Trepartens renhållningsnämnd. Man har gjort en enkätundersökning om 
utbyte av renhållningskärl och många är mycket nöjda. 


− Arenabygget, nu är spaden satt i jorden! Det är nu en byggarbetsplats och 
äntligen har det i gång. För den stora hallen ska platta gjutas under hösten. 
Helst ska bygget vara rest innan snön kommer. Ska vara klar till nästa 
sommar. Därefter påbörjas ombyggnation av gamla gymnastiksalen. 
Finansiering är nu beviljad med 28–29 miljoner kronor. Contractor fick 
anbudet för byggnationen och är delvis är ett lokalt företag. Det borgar för 
ett bra och säkert bygge. Flera underentreprenörer kommer att krävas och 
hoppas att det kommer att vara lokala. 
 


Inger Stenlund (V), social- och utbildningsutskottet, informerar bland annat 
om; 
− Har varit ordförande i ungefär 12 år och kommer vid årsskiftet att 


överlämna till Matz Jonsson (S). 
− Vi har fått en ny rektor på skolan för år 4–9, Ola Sonidsson. Vi har även 


anställt två socialpedagoger som kommer att hjälpa till med elever som har 
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problematisk skolfrånvaro. Vi har tyvärr ett antal ungdomar som efter 
pandemin blivit kvar hemma och kommer sig inte till skolan. Känns bra att 
ha fått in pedagoger som tar sig an denna målgrupp. 


− Budgetmässigt ligger skolan ungefär 2 miljoner kronor minus. Det finns 
dock statsbidrag som är svåra att beräkna, så förhoppningen är att det ska 
bli ett bättre resultat. 


− Sommaren har varit bra inom äldreomsorgen med bemanning. Det har 
varit bra precis som förra året. Det finns en stadig vikariepool som 
kommer in. Inom förskolan har det varit lugnt. Det har varit lite 
sjukfrånvaro nu, precis som det brukar vara då skolan drar i gång. 


− Ska se över förskolan och eventuellt ny lokal eller något, annat eftersom 
det kommer att blir trångt om utrymmet nästa år. Inom äldreomsorgen vill 
de ha ett möte för att se om det går att göra något, för det är trångt inom 
vissa boenden. 


− Inga rapporter från socialtjänsten eller IFO, verkar lugnt. Dock verkar 
missbruket ha ökat inom vår kommun och det är inte bland ungdomar utan 
äldre. 


 
Ulrik Thuresson (s), samhällsbyggnadsnämnden, informera bland annat om; 
− Har bland annat fått se vad bränderna i sommar kostat. Det var en tuff tid 


och kostnaden blev cirka 300 000 kronor extra i personalkostnader, haft ett 
fanatiskt bra samarbete inom regionen vilket gjorde att kostnaderna ändå 
inte blev högre än så här. Dessa pengar återsöks så det kommer att kosta 
kommunen cirka 90 000 kronor. 


− Har väntat i decennier men har nu äntligen fått bevilja bygglov för Arenan 
och det är riktigt roligt att få vara med om det. Lite historiskt. Är viktigt för 
Sorsele, får våra unga och för framtiden. 
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Kf § 102  
 
Meddelanden 


Kommunfullmäktiges beslut 
Meddelandet läggs till handlingarna. 
 
Ärendebeskrivning 
Förteckning över inkomna meddelanden; 
− Svea HR ÖP 5901–23 - Beslutar att avvisa Rans samebys yrkande om 


inhibition i ärendet att anta detaljplan för del av Ammarnäs 1:1 och 1:2, dnr 
2021/619–214. 
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Inkomna medborgarförslag och motioner 


Kommunfullmäktiges beslut 
Godkänner medborgarförslag 1 och 2 som överlämnas till kommunstyrelsen 
för beredning. Medborgarförslag 3 hanteras som felanmälan. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning § 32 får ledamöter i 
kommunfullmäktige väcka ärenden genom en motion. Den som är folkbokförd 
i kommunen får enligt § 33 i arbetsordningen väcka ärenden i fullmäktige 
genom ett medborgarförslag.  
 
Till dagens sammanträde har följande medborgarförslag inkommit; 
1. Åtgärda vägen till odlingslotter Nyängen, dnr 2023/418–310. 
2. Åtgärda väg till Överstjuktan, Skirknäs, dnr 2023/419–310. 
3. Gatubelysning i Gargnäs, dnr 2023/429-317.   


 
Inga motioner har inkommit. 
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslagen 
 
Förslag till beslut 
Inger Stenlund (V) – Anser att medborgarförslaget om gatubelysningen i 
Gargnäs inte överlämnas till kommunstyrelsen för beredningen, utan den 
hanteras som felanmälan.  
 
Beslutsgång 
Ordförande ställer varje medborgarförslag under omröstning var för sig och 
finner att kommunfullmäktige godkänner medborgarförslag 1 och 2 som 
överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. Medborgarförslag 3 hanteras 
som felanmälan enligt Stenlunds förslag. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunstyrelsen 
GVA/kundtjänst 
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Svar på motion – Minska matsvinnet 
Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen besvaras enligt följande: 
− Att ta tillvara det serveringssvinn som uppstår genom att sälja tillfälligt 


överskott av mat som finns kvar i kantinerna efter avslutat lunchtillfälle till 
kommunens medarbetare enligt följande rutiner: 
− Försäljningen sker i direkt anslutning till avslutad servering och pågår i 


15 minuter (klockan 13.00-13.15). 
− Den som köper mat plockar själv från buffén och lägger upp maten i 


medhavd matlåda. 
− Verksamheten föreslår ett fast pris/matlåda och att betalning sker via 


swish. 
− Det ska kommuniceras tydligt att kommunen inte garanterar någon 


komplett måltid. (Mat säljs till rabatterat pris då det inte finns garanti 
om fullgod måltid eller att mat finns att köpa). 


− Inledningsvis kommer detta att ske i centralköket under en provperiod på 
sex (6) månader. 


 
Ärendebeskrivning 
Urban Isaksson (v) lyfter i sin motion frågan om det är möjligt att ta tillvara 
mat från kantinerna i matserveringen och sälja till de som är intresserade, i 
stället för att kasta i komposten. 
 
Matsvinn delas in och mäts i tre olika former: kökssvinn, serveringssvinn och 
tallrikssvinn. Med kökssvinn avses det matsvinn som uppstår i köket. Med 
serveringssvinn avses den mat som ställs fram men som inte nått matgästens 
tallrik och slängs för att den inte kan tas tillvara. Tallrikssvinn avser den mat 
som skrapas av från tallriken, det vill säga som matgästen tagit eller fått 
upplagt men valt att inte äta upp. 
 
Att gå vidare med förslaget kan ses som ett gränsområde juridiskt. Samtidigt 
har kommuner infört denna lösning att utifrån ett klimat- och 
hållbarhetsperspektiv sälja ett tillfälligt överskott av skolmat (till exempel 
Mora, Falun, Vallentuna, Ekerö och Vilhelmina). 
 
I vissa kommuner (exempelvis Vallentuna och Eskilstuna) som genomfört 
detta har det riktats mot pedagogisk personal – medan erbjudandet i 
exempelvis Ekerö vänder sig till kommunanställda. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-09-12 § 154 
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Allmänna utskottet 2023-08-29 § 102 
Tekniska chefens och kostchefens tjänsteutlåtande 2023-08-21 
Kommunfullmäktige 2023-03-06 § 6 
Motion – Minska matsvinnet 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen lämnar 2023-09-12 § 154 förslag till svar på motionen. 
Marcus Arvidsson (C) – Vill lägga till att detta ska gälla alla kök som har egen 
tillverkning och servering av mat. 
Kjell Öjeryd (V) – Yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Beslutsgång 
Ordförande ställer förslagen under omröstning och finner att 
kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Motionären 
Teknisk chef 
Kostchef 
Ekonomi 
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Svar på medborgarförslag – Omprövning av priset för 
fiberanslutning 
Kommunfullmäktiges beslut 
Medborgarförslaget besvaras enligt följande; 
Sorsele kommun tackar för inlämnat förslag, men beslutar att inte ompröva 
taxan för anslutningsavgift bredband med hänvisning till IT-chefens 
tjänsteutlåtande. 
 
Ärendebeskrivning 
I december 2022 inkom medborgarförslag om att ompröva priset för 
inkoppling av optisk fiber i stadsnätet. Önskan om omprövning föranleddes av 
en otydlig kommunikation mellan beställaren och IT-enheten där priset inte 
tydligt nog kommunicerats eller motiverats och förslagsställaren ifrågasätter 
anslutningsavgiften kopplat mot stadsnätets kostnader. Vidare motiveras 
omprövningen genom debatter på bland annat sociala medier, att priset 
utesluter bredband via optisk fiber och ger fördel till andra tekniska lösningar 
för internetaccess. Beställaren önskar återbetalning på prisskillnaden om 
anslutningspriset i och med detta medborgarförslag skulle sänkas. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-06-12 § 155 
Allmänna utskottet 2023-09-28 § 93 
IT-chefens tjänsteutlåtande 2023-08-17 
Kommunfullmäktige 2023-03-06 § 6 
Sorsele kommuns bredbandsstrategi 2021–2025 
Kommunfullmäktige 2020-04-27 § 40, anslutningsavgifter bredband 
Medborgarförslaget 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Föreslå kommunfullmäktige att besvara 
medborgarförslaget enligt följande; Sorsele kommun tackar för inlämnat 
förslag, men beslutar att inte ompröva taxan för anslutningsavgift bredband 
med hänvisning till IT-chefens tjänsteutlåtande. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Förslagsställaren 
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Investeringsprojekt upprustning kyl- och frysanläggning 
centralköket 
Kommunfullmäktiges beslut 
− Avslå önskad investering. 
− Teknisk chef och kostchef får i uppdrag att i samråd med ekonomienheten 


se över om man i 2024 års investeringsbudget kan ansöka om tilläggsanslag 
eller omfördelning av medel. 


 
Ärendebeskrivning 
Nuvarande centralkök har moderniserat en hel del av sin utrustning under 2023 
men kommer att behöva göra ytterligare åtgärder. Vid årsskiftet 2019/2020 
förbjöds service av köldmediet R404A i butiker, storkök och mindre 
livsmedelsindustrier (F-gasförordningen EU/517/2014). År 2021 gavs Ögrens 
kyl och energi AB ett uppdrag av fastighetschef att utreda befintlig kyl- och 
frysanläggning i köket på Solhem. Solhems kök har två system samt 
soprummet med köldmedium R404A. 
 
För att säkerställa drift av verksamheten och möta myndighetskraven måste 
kyl- och frysanläggning förnyas samt att ett egenkontrollsystem (är ett 
myndighetskrav) måste byggas in. Kylanläggningen har passerad livslängd. 
Det är vattenläckage i ett av kylrummen vilket innebär en brist gällande 
arbetsmiljö och hygien. Köldmediet möter inte krav enligt F-gasförordningen. 
Ifall det blir ett haveri av en kylanläggning finns det risk för stora störningar i 
verksamheten. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-09-12 § 164 
Allmänna utskottet 2023-08-29 § 100 
Tekniska chefens och kostchefens tjänsteutlåtande 2023-08-18 
Utredning kyl-frysanläggning centralköket 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen – Föreslår kommunfullmäktige att avslå önskad investering. 
Teknisk chef och kostchef får i uppdrag att i samråd med ekonomienheten se 
över om man i 2024 års investeringsbudget kan ansöka om tilläggsanslag eller 
omfördelning av medel. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
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Beslutet skickas till: 
Teknisk chef 
Kostchef 
Ekonomi 
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Redovisning investering – inköp av GPS 
Kommunfullmäktiges beslut 
Att godkänna redovisningen. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-06-20 § 54 att bevilja 300 000 kronor till 
inköp av ny GPS-utrustning. Förfrågan om offert gick ut till tre företag. Den 
offert som antogs innebar en kostnad på 79 000 kronor, vilket innebar att det 
blev 221 000 kronor i överskott. Överskottet har återlämnats och omfördelats 
till inköp av digitala skyltar enligt i beslut i kommunfullmäktige 2023-06-26 § 
80. 
 
Den GPS-utrustning som kommunen tittat på kunde kopplas samman till en 
totalstation, och det behovet hade inte kommunen. Därför blev det mycket 
pengar över. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-09-12 § 170 
Allmänna utskottet 2023-08-29 § 108 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 2023-06-30 
Dokumentation av direktupphandling GPS-upphandling 
Kommunfullmäktige 2023-06-26 § 80. 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 54 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen – Föreslår kommunfullmäktige att godkänna redovisningen. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Samhällsbyggnadschef 
Ekonomi 
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Slutredovisning och ny handlingsplan gatljus 
Kommunfullmäktiges beslut 
− Godkänna slutredovisningen inklusive ekonomisk redovisning. 
− Uppdra till tekniska verksamheten att slutföra arbetet med reklamationerna. 
− Ge i uppdrag till tekniska verksamheten att lämna förslag på ny 


handlingsplan och regler som har i syfte att komplettera vägbelysning på de 
bebyggelseområden som i dag saknar vägbelysning. 


− Ta fram förslag på handlingsplan och regler för nuvarande anläggningar 
och hålla anläggningarna à jour beroende på in- och utflyttning av 
permanentboende och när vägbelysning ska anses behöva anläggas. 


 
Ärendebeskrivning 
Första handlingsplanen antogs 2013 av kommunfullmäktige men blev 2017 
reviderad då handlingsplanen från 2013 inte blev tillfredställande. 
 
Projektet har genomförts under åren 2012 till och med 2022. I projektet har ett 
flertal entreprenörer, konsulter, försäljningsingenjörer, leverantörer, tekniker, 
Vattenfall, Trafikverket med flera deltagare varit engagerade och projektet har 
letts av tekniska verksamheten. Själva verksamheten ”Gatubelysning” är ett 
verksamhetsområde som ligger inom gatukontorets ansvarsområden. Dock har, 
förutom gatuingenjören, både fastighetsingenjör och teknisk chef varit 
drivande i projektet då projektet har bedrivits under lång tid, varit kantade med 
både tekniska utmaningar och leveransproblem med stor påverkan för 
medborgare. 
 
Projektet har också störts av att hela leveransen av armaturerna, kallade 
Generation 1 (G1), har reklamerats på grund av undermålig teknisk funktion 
trots mycket långa garantitider. Alla armaturer byts ut i etapper och kallas 
numer för Generation 2 (G). Detta arbete har tagit mycket lång tid och pågår 
fortfarande. Reklamationerna kostar inte kommunen någonting annat än tid i 
möten, uppföljningar och tekniska samråd. Dock har projektet ytterligare 
försenats då tidigare el-entreprenör har upphört med sin verksamhet och ny 
entreprenör ska arbetas in. Under de två åren med covid-19 försenades 
projektet ytterligare med efterföljande leveransproblem av armaturer från 
fabriker utomlands. 
 
Själva projektet har utgått från den av kommunfullmäktige beslutade 
handlingsplanen, ”Handlingsplan för gatljus alternativ 2” och antogs 2017. Den 
ersatte en tidigare version av beslutad handlingsplan från 2013. Tidigt då själva 
projektet skulle i gång upptäcktes problem med den tidigare handlingsplanen  
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som tvingade fram ett ny plan som mer överensstämde med verkligheten och 
det faktiska läge som befintligt gatljusanläggningar befann sig i. 
 
De befintliga gatljusanläggningarna var mycket gamla och i varierande skick, 
anläggningarna var i huvudsak sambyggda med Vattenfalls distributionsnät, 
omoderna med i huvudsak kvicksilver och natriumbelysning och traditionella 
ljusögon för påslag och frånkoppling. 
 
Av handlingsplanens 10 punkter har i huvudsak samtliga punkter klarats av. I 
bilaga ”Rev handlingsplan alt 2” så återfinns hela handlingsplanen med 
kommentarer om hur väl uppdraget har klarats av och vad som återstår i 
projektet. 
 
Under projekttiden har 12 protokollförda utredningsmöten (UM) hållits med 
första mötet 2014-10-30 och sista mötet 2017-12-06. I denna slutrapport 
redovisas endast sista mötet, UM 12. 
− Projektets totala investeringsbudget: 4 636 000 kronor 
− Projektets slutkostnad: 4 566 455 kronor 
− Överskott mot budget: 69 545 kronor 
− Avskrivning per år: 182 242 kronor 
− Internränta 1,25 % per år: 45 571 kronor 
− Total kapitaltjänstkostnad per år: 227 813 kronor 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-09-12 § 165 
Allmänna utskottet 2023-08-29 § 103 
Tjänsteutlåtande 2023-06-28 
Anläggningsunderlag Vattenfall 2012 
Belysningsinventering och statusbedömning Vattenfall 2012 
Ekonomisk slutredovisning investeringsprojekt 
Kommunfullmäktige 2017-02-27 § 16, handlingsplan för gatljus, alternativ 2 
Handlingsplan vägbelysning Blattnicksele 
Handlingsplan vägbelysning Backenområdet Sorsele 
Handlingsplan vägbelysning Sorseleholmen 
Revidering av handlingsplan; alternativ 2 
Underlag slutredovisning 2023, gällande 
Underlag slutredovisning 2023 
Utredningsmöte UM 12, 2017-12-06 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen – Lämnar 2023-09-12 § 165 förslag till beslut. 
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Beslutsgång 
 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi 
Teknisk chef 


  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 


  
 Datum Sida 
 2023-09-25 19 
 


 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Kf § 109 Dnr 2021/208–351 
 
Slutredovisning läkemedelsrening, reningsverket Sorsele 
Kommunfullmäktiges beslut 
− Godkänner projektets slutredovisning. 
− Godkänner den ekonomiska slutredovisningen. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har sökt och beviljats medel från Naturvårdsverket för 
att medverka i ett storskaligt projekt med syfte att rena avloppsvatten från 
läkemedelsrester. Projektet har genomförts i samverkan med företaget Mellifiq 
vilka också har arbetet fram slutrapporten. Slutrapporten presenterades i 
samband med en större workshop där kommuner, myndigheter och företag var 
inbjudna. 
 
Projektet har genomförts i sin helhet med mycket goda resultat vad gäller 
rening av läkemedelsrester vilket framgår i rapporten. Tekniska verksamheten 
har beslutat att läkemedelsreningen, med hänvisning till de goda 
reningsresultaten, ska permanentas och fortsättningsvis ingå i den ordinarie 
reningsprocessen av avloppsvatten och att anläggningen för rening av specifikt 
läkemedelsrester ska på sikt fullt ut integreras i reningsverket. Under projektet 
har själva reningsanläggningen provisoriskt varit inrymd i en container 
uppställd invid reningsverket och denna bör på sikt byggas in i själva 
byggnaden på sikt. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-09-12 § 166 
Tjänsteutlåtande 2023-06-04 
Slutrapport 
Beräkning timkostnad egeninsats, bilaga 3 
Slutredovisning 
Transaktionsöversikt 
Projektbeskrivning 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Föreslå kommunfullmäktige att besluta; Godkänna 
projektets slutredovisning. Godkänna den ekonomiska redovisningen. 
Pia Sjöberg (S) – Yrkar på att den ekonomiska redovisningen är en 
slutredovisning. 
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Beslutsgång 
Ordförande ställer förslagen under omröstning var för sig och finner att 
kommunfullmäktige godkänner projektets slutredovisning samt godkänner den 
ekonomiska slutredovisningen. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi 
Teknisk chef 
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Redovisning av partistödets användning 2022 och utbetalning 
av partistöd för år 2024 
Kommunfullmäktiges beslut 
− Redovisning av partistödets användning från Vänsterpartiet, Sorsele 


Socialdemokratiska Arbetarparti och Centerpartiet för år 2022 godkänns. 
− Partistöd för år 2024 godkänns för utbetalning till dessa partier. 
− Redovisning har inte inlämnats från Moderaterna. Partistöd för år 2024 


godkänns därför inte för utbetalning. 
 
Ärendebeskrivning 
En mottagare av partistöd ska årligen lämna en skriftlig redovisning som visar 
att partistödet har använts för det ändamål som anges i 4 kap. 29 § första 
stycket kommunallagen, alltså till att stärka det politiska partiets ställning i den 
kommunala demokratin. Redovisningen ska inkludera ekonomisk redovisning 
och verksamhetsberättelse. Till redovisningen ska fogas ett granskningsintyg. 
Redovisning ska ske per kalenderår och vara inlämnad till kommunen senast 
per den 30 juni året efter det att stödet har lämnats. 
 
Partistöd betalas ur årligen i förskott under januari månad efter beslut av 
fullmäktige. Har redovisning och granskningsrapport enligt 4 kap. 31 § andra 
stycket kommunallagen inte lämnats in till fullmäktige senast den 30 juni året 
efter redovisningsperiodens utgång, utbetalas inget stöd för nästkommande år.  
 
Det lokala partistödet i Sorsele kommun utgår till partier som är 
prepresenterade i fullmäktige i enlighet med vad som föreskrivs i 4 kap. 29 § 
andra stycket kommunallagen. Partistöd får ges till de politiska partier som är 
representerade i fullmäktige och som är juridiska personer. Ett parti är 
representerat om det har fått mandat i fullmäktige för vilket en vald ledamot är 
fastställd enligt 14 kap. vallagen (2005:837). 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-09-26 § 98 om utbetalning av partistöd 
för 2023 till Vänsterpartiet, Sorsele Socialdemokratiska Arbetarpartiet och 
Centerpartiet. Moderaterna hade inte lämnat in någon redovisning och 
beviljades därför inte någon utbetalning av partistöd för 2023. (se au § 79 
2022.) 
 
Vänsterpartiet, Sorsele Socialdemokratiska Arbetareparti och Centerpartiet har 
lämnat in redovisning senast 30 juni. Samtliga partier är representerade i 
kommunfullmäktige och uppfyller därmed villkoren för utbetalning av 
partistöd för år 2024. 
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Moderaterna har inte heller i år lämnat in någon redovisning och uppfyller 
därmed inte villkoren för utbetalning av partistöd för år 2024. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-09-12 § 162 
Allmänna utskottet 2023-08-29 § 99 
Kanslichefens tjänsteutlåtande 2023-08-08 
Redovisningar från respektive parti 
Transaktionsöversikt utbetalt partistöd 2023 
Budget partistöd 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen – Lämnar 2023-09-12 § 162 förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi 
Samtliga partier 
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Inköp av talarstol till Kulturhuset 
Kommunfullmäktiges beslut 
Godkänner inköp av ny talarstol till Kulturhuset. Kostnaden belastar 
verksamhet 10000, kommunfullmäktige. 
 
Ärendebeskrivning 
Talarstolen i Kulturhuset är mycket gammal, gissningsvis inköpt då huset 
byggdes på 60-talet. Den är av trä och har inga möjligheter till reglering på 
något sätt. Möjlighet att lägga ifrån sig dokument och dator finns på en fast 
hylla. Det finns ett övre hyllplan, där en bordsmikrofon placeras under 
kommunfullmäktiges sammanträden. 
 
En talarstol bör vara tillgänglighetsanpassad för att tillgodose behov för 
funktionsbegränsade samt för kort- eller långväxta personer. Den bör även vara 
försedd med hjul för att enkelt kunna flyttas och för att underlätta vid städning. 
Den bör vara försedd med svanhalsmikrofon för att förbättra ljudkvaliteten. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-09-12 § 163 
Allmänna utskottet 2023-08-29 § 97 
Kanslichefens tjänsteutlåtande 2023-06-27 
Exempel på talarstol 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Föreslår kommunfullmäktige att godkänna inköp av ny 
talarstol till Kulturhuset. Kostnaden belastar verksamhet 10000, 
kommunfullmäktige. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi 
Kansliet 
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Informationssäkerhetspolicy 
Kommunfullmäktiges beslut 
Antar Informationssäkerhetspolicy för Sorsele kommun. 
 
Ärendebeskrivning 
År 2010 antogs Sorsele kommuns IT-säkerhetspolicy samt tillhörande 
riktlinjer. Under 2021 genomfördes en revisionsgranskning av IT-
verksamheten. Syftet med granskning var att besvara frågorna: 
1. Bedrivs ett systematiskt arbete med analys och bedömning av risker inom 


IT-området? 
2. Har kommunstyrelsen i rimlig grad beslutat om styrande dokument för 


området IT? Är dokumenten aktuella? Fokus på IT-säkerhet. 
3. Är process för framtagande av IT-budget ändamålsenlig? 
4. Når verksamheten måluppfyllelse för verksamhet och ekonomi? 
 
Svaret blev att det fanns brister på samtliga punkter. 
Följande beslutades av kommunstyrelsen 2022-11-29, §199: 
− Upphäva godkännandet av åtgärderna i tidigare tjänsteutlåtandet ”Svar på 


skrivelse, granskning av IT-verksamhet”, 
− Tilldela kommunledningsgruppen ansvar att ta fram en plan för hur 


informationssäkerhetsarbetet ska uppnå ett tillfredsställande resultat. 
− Ny informationssäkerhetspolicy ska tas fram. 
− Uppföljning av arbetet ska ske på kommunstyrelsens sammanträde i januari 


2023. Då ska en tidsplan för det fortsatta arbetet presenteras. 
− Kommunstyrelsen kallas till utbildning av beredskapsordnaren och IT-chef 


till sammanträdet den 11 januari. 
 
Sedan kommunstyrelsens senaste beslut har det inte funnits möjlighet att 
tillsammans med kommunledningsgruppen gemensamt ta fram en plan för 
arbetet med informationssäkerhet. 
 
Det första steget är att lämna förslag till ny informationssäkerhetspolicy. 
Policyn innehåller de delar som ligger till grund för ledningssystem och det 
fortsatta arbetet. Policyn definierar vad informationssäkerhet är, syfte, mål, 
roller och ansvar samt incidenthantering och uppföljning. Vidare fortlöper 
arbetet att förankra arbetet i kommunledningsgruppen för att sedan genom 
framtagande av riktlinjer och rutiner ta arbetet vidare. 
 
Gällande revisionens frågeställningar och dess resultat saknas ett svar gällande 
kommunstyrelsens översyn över informationssäkerhet samt resurstilldelning. 
Detta för att frågan måste besvaras av kommunledningsgruppen som kan anses 
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som operativt ansvarig för informationssäkerhetsarbetet. Vidare bör 
kommunstyrelsen ta ställnings till revisionens frågeställning om 
resurstilldelning. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-09-12 § 156 
Allmänna utskottet 2023-08-29 § 94 
Bildspel – Informationssäkerhet nuläge 
IT-chefens och beredskapssamordnarens tjänsteutlåtande 2023-08-17 
Förslag till informationssäkerhetspolicy Sorsele kommun 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Föreslår kommunfullmäktige att anta 
Informationssäkerhetspolicy för Sorsele kommun. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunledningsgruppen 
Beredskapssamordnare 
IT-enheten 
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Ajournering 
Kommunfullmäktiges beslut 
Sammanträdet ajourneras klockan 18.43-18.53 för valberedningens 
överläggningar. 
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Fyllnadsval mandatperioden 2022–2026 
Kommunfullmäktiges beslut 
− Godkänner uppsägning från Urban Isaksson (V) och entledigar honom från 


sin plats som ledamot i kommunfullmäktige, ersättare i kommunstyrelsen 
samt ledamot i valnämnden. 


− Hos Länsstyrelsen Västerbotten begära ny sammanräkning efter Urban 
Isaksson (V). 


− Utser Alma Johansson (V) till ny ersättare i kommunstyrelsen. 
− Ingen utses som ledamot till valnämnden. Platsen lämnas vakant. 
 
Ärendebeskrivning 
Urban Isaksson (V) har sagt upp alla sina politiska uppdrag som är; 
− Ledamot i kommunfullmäktige 
− Ersättare i kommunstyrelsen 
− Ersättare i social- och utbildningsutskottet 
− Ledamot i valnämnden. 
 
Beslutsunderlag 
Uppsägning från Urban Isaksson (V) 
Sammanställning över politiska uppdrag. 
 
Förslag till beslut 
Valberedningen - Godkänner uppsägning från Urban Isaksson (V) och 
entledigar honom från sin plats som ledamot i kommunfullmäktige, ersättare i 
kommunstyrelsen samt ledamot i valnämnden. Hos Länsstyrelsen Västerbotten 
begära ny sammanräkning efter Urban Isaksson (V).  
Inger Stenlund (V) – Valberedningen föreslår att Alma Johansson utses till 
ersättare i kommunstyrelsen. Inget förslag finns till ledamot i valnämnden. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Urban Isaksson 
Alma Johanson 
Länsstyrelsen Västerbotten 
FMS 
Pärm 
Löner 
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Val av nämndemän 2024–2027 
Kommunfullmäktiges beslut 
Utser Jan Lövgren, Marita Westlund och Magnus Eriksson till nämndemän vid 
Lycksele tingsrätt. 
 
Ärendebeskrivning 
Mandattiden för samtliga nämndemän vid Lycksele tingsrätt upphör vid 
utgången av 2023 och nyval för en gemensam fyraårig mandatperiod, 
2024-01-01—2027-12-31 ska äga rum i valförsamlingarna. 
 
Antalet nämndemän i Lycksele tingsrätt är 34 med följande antalsfördelning: 
Lycksele kommun  12 
Storumans kommun  6 
Vilhelmina kommun  7 
Dorotea kommun  3 
Sorsele kommun  3 
Åsele kommun  3 
Totalt  34 
 
Enligt 4 kap 7 § rättegångsbalken ska en allsidig sammansättning av 
nämndemannakåren eftersträvas med hänsyn till ålder, kön, etnisk bakgrund 
och yrke. Om det finns flera alternativa sätt att uppnå en allsidig 
sammansättning bör de personer väljas som inte tidigare tjänstgjort som 
nämndemän eller de som tjänstgjort kortast tid. Det behövs lämpliga 
nämndemän i alla åldrar, men generellt sett behövs fler som är yngre än 45 år. 
 
Uppdraget är helt opolitiskt. Som nämndeman är man lekmannadomare och 
representerar inte något parti. Val av nämndemän ska enligt riksdagsbeslut ske 
året efter de allmänna valen just för att markera att uppdraget inte är politiskt. 
 
Beslutsunderlag 
Meddelande från Lycksele tingsrätt 2023-03-03 
 
Förslag till beslut 
Valberedningen har fyra förslag till nämndemän; Jan Axelsson, Marita 
Westlund, Jan Lövgren och Magnus Eriksson. 
 
Beslutsgång 
Eftersom tre kandidater ska utses och det finns fyra förslag så genomförs sluten 
omröstning, där varje ledamot får välja tre kandidater. 
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Omröstningsresultat 
Antalet avgivna röster är 60, tre per ledamot. Samtliga valsedlar är giltiga. 
Valsedlarna delas upp per person och räknas. 
 
Med 17 röster för Jan Lövgren, 17 röster för Marita Westlund, 15 röster för 
Magnus Eriksson och 11 röster för Jan Axelsson, beslutar kommunfullmäktige 
föreslå Lövgren, Westlund och Eriksson som nämndemän.  
 
 
Beslutet skickas till: 
Lycksele tingsrätt 
Samtliga valda 
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